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Agendapunt: 7 
Aard van de bespreking: oordeelsvormend 
Onderwerp: concept Kadernota IPO - verzoek om reactie namens de AV-statenleden mw. S. Rötscheid 
en dhr. S. Simonse. 
  
Inhoud 
Wat is de bedoeling van de behandeling? 
 

Oordeelsvormende bespreking van de financiële en 
inhoudelijke kaders voor het begrotingsjaar 2019 van het 
IPO aan de hand van de concept Kadernota. 

Wat wordt er van Commissie gevraagd? 
 

De voorzitter van het IPO  heeft ter vergadering op 24-5 
meegedeeld aan de Algemene Vergadering verder te 
zullen spreken in het IPO-bestuur over de Kadernota 
eind juni. De discussie over de Kadernota en de 
financiële uitgangspunten loopt namelijk nog en is in het 
IPO-bestuur nog niet beëindigd. De komst van de 
Kadernota is overigens een betekenisvolle stap. 
Nadrukkelijk stelde hij dat de voorstellen voor nieuw 
beleid en de nadere invulling van bestaand beleid 
onderwerp zijn van bestuurlijke besluitvorming. De 
Kadernota zal op 28 juni in het IPO bestuur worden 
vastgesteld. 
Reden voor de AV leden met u van gedachten te 
wisselen over de inhoud van deze Kadernota en de 
mogelijke scenario’s. Er is nog ruimte om aan 
gedeputeerde Fackeldey de standpunten van Provinciale 
Staten inzake de financiële en inhoudelijke kaders mee 
te geven.  

Wat is de context van het onderwerp / in    
welke context vindt behandeling plaats? 
 

Vanaf dit jaar 2019 wordt gewerkt volgens een nieuwe P 
en C cyclus. De Kadernota zat ter kennisgeving bij de 
IPO stukken van 24 mei. Dit werd door leden van de 
Algemene Vergadering als te mager betiteld en erkend 
door de voorzitter van het IPO.  Volgend jaar zal de 
kadernota door de AV worden vastgesteld.       

Proces 
Wat is de voorafgaande historie geweest? 
 

Bijgevoegd treft u aan de Kadernota IPO zoals deze 24 
mei in het IPO bestuur werd besproken. Het IPO zit als 
organisatie in een transitiefase. Voor 2020 zal een 
meerjarenbegroting worden nagestreefd.     

Hoe gaat het na deze ronde verder? 
 

De opmerkingen van uw commissie worden meegegeven 
aan gedeputeerde Fackeldey die sinds 24 mei jl. lid is 
geworden van het IPO-bestuur. Na de vaststelling van de 
Kadernota komt de definitieve Kadernota bij u terug. 
Reacties daarop kunnen tot begin september worden 
ingediend door de AV-leden en zullen worden betrokken 
bij de begroting 2019 die in oktober in het bestuur zal 
worden behandeld. 
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